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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 5. februar 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 181 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Mette Bock (LA)

Spørgsmål 181:

”Kan ministeren - i lyset af Fødevarestyrelsens nyhed "Ikke alle sobesætninger
klar til 2013-krav" af 28. november 2012 - oplyse, om der fra Fødevarestyrelsens
eller andre offentlige myndigheders side er fulgt op på, om respondenternes
formodninger viste sig rigtige?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der har oplyst følgende, hvortil jeg 
kan henholde mig:

”I forbindelse med den spørgeundersøgelse, der er omtalt i svaret til spørgsmål 179, 
blev det præciseret overfor de personer, der blev ringet op, at de var sikret anonymitet, 
således at deres svar ikke efterfølgende ville få konsekvenser for dem. De pågældende 
respondenter er imidlertid på lige fod med alle andre soproducenter omfattet af 
Fødevarestyrelsens kontrolindsats. ”
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